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Številka: 900-002/2025-   
Datum: 20.2.2025 
 
 

Z   A   P   I   S   N   I   K 
19. redne seje Občinskega sveta občine Idrija z dne 6.2.2025 

 

Prisotni člani: Bojan Režun, Robert Šinkovec, Marija Bizjak Pavšič, Natalija Kovač Jereb, Tita 
Stanek Zidarič, Davorin Lampe, Lovrenc Habe, Simon Permozer, Dejan Mrak, Tomaž Kavčič, 
Nada Golija Vastič, Tatjana Majnik, Erik Logar, Gregor Rupnik, Metod Habe, Francisco 
Estanislao Medic, Dorica Gnjezda, Ivan Rupnik, Neja Poljanec 
Opravičeno odsotni člani: Miranda Groff Ferjančič, Cirila Hladnik 
Ostali prisotni: župan Tomaž Vencelj, občinska uprava: Gregor Prezelj, Maja Majnik, Sanja 
Marija Pellis, Lenka Grošelj, Bogdan Zevnik, Tadej Rupnik, Aleksandra Zalatel 
Vabljeni: Tomaž Glažar – kandidat za direktorja ZDI, Brigita Šen Kreže – Komunala Idrija 
d.o.o. 
 
Seja se je pričela ob 17.00 v sejni dvorani Občine Idrija. 
 
Predlagan je bil naslednji dnevni red: 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 

2. Pregled zapisnika in sklepov 18. redne seje z dne 9. 1. 2025 

3. Mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 

- Imenovanje nadomestnega člana Občinskega sveta Občine Idrija 

- Soglasje k imenovanju direktorja Zdravstvenega doma Idrija 

- Sklep o določitvi plače in dodatka za delovno dobo župana Občine Idrija 

4. Seznanitev s Poslovnim načrtom Javnega podjetja Komunala Idrija d.o.o. za leto 2025 

5. Elaborati in cene gospodarskih javnih služb 

6. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o odvajanju in čiščenju komunalne in 

padavinske odpadne vode v Občini Idrija 

7. Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Tarifnega pravilnika za obračun odvajanja in 

čiščenja 

komunalne in padavinske odpadne vode v Občini Idrija 

8. Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Tehničnega pravilnika o javnem vodovodu v 

Občini Idrija – prva obravnava 

9. Pravilnik o dodeljevanju pomoči za razvoj podjetništva in gospodarstva v Občini Idrija 

10. Letni program za mlade v Občini Idrija za leto 2025 

11. Letni program športa v Občini Idrija za leto 2025 

12. Sklep o spremembi Sklepa o višini grobnin in ceni uporabe mrliške vežice za pokopališča 

Črni Vrh,  Gore, Ledine, Vojsko in Zavratec 

13. Premoženjsko – pravne zadeve 
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VIP: Vprašanja in pobude svetnikov ter informacije svetnikom 

 
Posnetek celotne 19. redne seje Občinskega sveta je dosegljiv na povezavi.  
 
 

Ad 1 – Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 
 
Ob prisotnosti 18 svetnikov na začetku seje, se je ugotovilo, da je seja sklepčna.  
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 

Župan je dal na glasovanje naslednji  
SKLEP: Sprejme se predlagani dnevni red 19. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 18 
PROTI: 0 
 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 

Ad 2 - Pregled zapisnika in sklepov 18. redne seje z dne  9. 1. 2025 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 

Župan je dal na glasovanje naslednji  
SKLEP:  Potrdi se zapisnik 18. redne seje z dne 9. 1. 2025. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

ZA: 18 
PROTI: 0  
 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 

Ad 3 – Mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
 

1. IMENOVANJE NADOMESTNEGA ČLANA OBČINSKEGA SVETA OBČINE IDRIJA 

 

Bojan Režun je podal predloge sklepov komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja glede imenovanja nadomestne članice Občinskega sveta Občine Idrija, ki so 
bili sprejeti na podlagi ugotovitev Občinske volilne komisije. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 

Župan je dal na glasovanje  

1. SKLEP: Ugotovi se, da je zaradi odstopa prenehal mandat članu Občinskega sveta 
Občine Idrija Andreju Poglajenu, roj. 5.6.2000, iz Idrije, Triglavska ulica 13. 
 

 

https://www.youtube.com/watch?v=_h_GwhaDUzE&t=11799s
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GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

     ZA: 18 

PROTI: 0  

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
2. SKLEP: Članica Občinskega sveta Občine Idrija za preostanek mandatne dobe postane 
Neja Poljanec, roj. 1.1.1996, iz Idrije, Partizanska ulica 33. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 18 

     ZA: 18 

PROTI: 0  

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
 

2. SOGLASJE K IMENOVANJU DIREKTORJA ZDRAVSTVENEGA DOMA IDRIJA 

 

Stališče Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je podal Bojan Režun. 

Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala Dorica Gnjezda.  
 
Župan je povabil kandidata za direktorja ZDI mag. Tomaža Glažarja, da predstavi vizijo dela 
zavoda v prihodnjih štirih letih. Uvodoma je mag. Glažar izpostavil dosežke preteklega 
mandata, kamor prišteva uvedbo programa nadomestne in razvojne ambulante, program 
rentgena in klinične psihologije, vzpostavitev Centra za duševno zdravje otrok in 
mladostnikov. V nadaljevanju je izpostavil  pomanjkanje zdravnikov družinske medicine in 
ginekologa - po upokojitvi dveh zdravnic so vzpostavili nadomestno ambulanto, delo v njej 
so opravljali zdravniki ZDI, specializanti, upokojenci in zunanji sodelavci. Delovala je dve 
leti, in sicer do konca leta 2024, januarja 2025 so organizirali dodatno ambulanto, ki pa ni 
sofinancirana s strani države. V novem mandatu želi realizirati zastavljene cilje, predvsem 
zagotoviti nujno medicinsko pomoč 24ur/7dni na teden, pridobiti nove zdravnike in 
zadržati specializante.   
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. V razpravi je Davorin Lampe omenil, da je v imenu 
svetniške / politične skupine poslal direktorju ZDI poziv k odstopu, na katerega niso prejeli 
odgovora. Svetnik odgovornost za pomanjkanje zdravstvenega kadra pripisuje tudi 
občinski upravi oziroma njenemu vodstvu. V nadaljevanju izpostavi pomanjkanje 
zdravstvenega kadra, naraščajoče število občanov brez osebnega zdravnika in kritizira 
direktorjevo komunikacijo z javnostjo. Zanima ga, zakaj niso realizirane nove zaposlitve, 
koliko zaposlenih je v zadnjem mandatu zapustilo zdravstveni dom, število neopredeljenih 
pacientov ter vzroki za nastalo finančno izgubo. Direktorja opozori na nasprotujoče izjave 
o številu manjkajočih zdravnikov, naveže se na krizo ZDI v l. 2017, ko je morala odstopiti 
direktorica, k odstopu pa je tedanji župan pozval tudi člane sveta zavoda. Svetnik razmišlja 
o vzrokih, da se kljub slabšim rezultatom in stanju v ZDI pogovarjamo o novem mandatu 
trenutnega direktorja, pove, da ga ne bo podprl ter namigne na sprego politike in 
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»dogovarjanje pod mizo« pri izbiri kandidata. Župan prekine razpravo in opozori na 
primerno komunikacijo razpravljavcev.  
Natalija Kovač Jereb replicira omenjene dogodke v ZDI l. 2017 s pojasnilom, da je takrat 
kot predsednica Sveta zavoda ZDI odstopila, ker se ni strinjala z idejo župana, da se 
ustanovi javno zasebno partnerstvo za energetsko sanacijo zdravstvenega doma. Že čez 
štiri leta se je izkazalo, da je imela prav. Svetnica pove, da ne podpira kapitalskih 
dogovarjanj, profita in pohlepa v javnem zdravstvu, ter opozori na neprofitnost kot 
temeljno načelo javnega zdravstva.  
Mag. Glažar v odgovoru Davorinu Lampetu navaja, da se je za ponovno kandidaturo 
odločil, ker se je nanj obrnilo ogromno ljudi z izkazano podporo, še posebej po pozivu k 
odstopu, podporo pa da je že pridobil od Občinskega sveta Občine Cerkno. Pove še, da 
število neopredeljenih spremlja NIJZ ne ZDI. Glede finančnega poslovanja dodaja, da bi tudi 
pod njegovim vodstvom lahko poslovali z manjšim primanjkljajem, a na račun storitev, ki 
so za paciente nujno potrebne.  
Lampe replicira, da je direktor s pozivom ljudem, da si najdejo osebnega zdravnika izven 
občine, poslal v »akcijo« predvsem starejše ljudi, zdravnikom in vodstvu drugih ustanov pa 
poslal sporočilo, da so sposobnejši. Meni, da bi morala Občina poskrbeti za svoje občane, 
da trenutna situacija ni sprejemljiva, kot tudi ni sprejemljivo direktorjevo neodgovarjanje 
na zaprosila za informacije. 
V repliki župan pove, da sam podpira kandidata ker si ne želi krize vodenja ZDI, vodenje bi 
v tem primeru moral prevzeti eden od že tako preobremenjenih zdravnikov. Pripomni, da 
bi, ob spodkopavanju enega kandidata, od svetniške skupine pričakoval še konkreten 
protipredlog.  
V nadaljevanju mag. Glažar odgovarja, da razume stisko ljudi, da je bil predlog naj si starejši 
kronični bolniki najdejo osebnega zdravnika izven občine dobronameren, glede 
odgovarjanja/neodgovarjanja na dopise pojasni, da prednost daje organizaciji dela in 
pacientom. Pove, da je uprava ZDI glede na število zaposlenih ena najmanjših v Sloveniji.  
Neja Poljanec poda repliko na županovo omembo krize vodenja, saj so na razpis prispele 
tri in ne zgolj ena prijava. Nadaljuje, da odgovornost za težave v ZDI vidi tako na strani 
ministrstva kot tudi direktorja, da se je svetniška skupina preko poslanca Poglajna obrnila 
tudi na ministrico, ki pa ni dala zadovoljivega odgovora. Mag. Glažarja sprašuje kdo je bil 
pobudnik za zbiranje podpisov podpore in ali so vsi zaposleni dobili možnost podpisa. 
Namesto direktorja odgovori župan, ki k besedi povabi pobudnika zbiranja podpisov 
podpore, doktorja Miloša Simova in doktorico Melito Gantar. Simov pove, da je pobudo 
podpisalo 82% zaposlenih. Nekaj zaposlenih za podpis niso zaprosili, ker so bili odsotni. 
Nejo Poljanec so izpustili, ker svoje podpore ni izkazala že na seji Sveta zavoda.  
Razpravo nadaljuje Bojan Režun. Pove, da je Občinski svet potrdil dva kompetentna 
kandidata, Sveta zavoda ZDI pa je po njihovem izbral najprimernejšega. Meni, da je 
potrebno zaupati odločitvam strokovnih in izkušenih članov sveta zavoda.  
Robert Šinkovec pohvali reševanje manjka zdravnikov z dodatnimi ambulantami, omeni  
možnost, da bi zdravniki s polno opredeljenimi pacienti v primeru prazne čakalnice 
sprejemali vse bolnike, tako opredeljene kot neopredeljene. Pohvali direktorjev odnos do 
zaposlenih in mu zastavi vprašanje kako vidi, da se bo primarno zdravstvo razvijalo v 
prihodnje. V odgovoru mag. Glažar najprej pojasni, da imajo zdravniki ZDI presežene kvote 
opredeljenih pacientov, da nekaj dela opravijo preko elektronske komunikacije, da delajo 
tudi v času, ki je rezerviran za t.i. pripravo na delo, torej izven ordinacijskega časa, da isti 
zdravniki delajo izven svojega rednega delovnega časa še v dodatni ambulanti. Lepe 
prihodnosti primarnemu zdravstvu ne napoveduje, rešitev za idrijski zdravstveni dom pa 
vidi v specializantih.   
Natalija Kovač Jereb bo Glažarjevo kandidaturo podprla, ker zaupa odločitvi Sveta zavoda 
ZDI. Zaupa strokovnosti in izkušenosti predsedujočega in članov Sveta zavoda. Upa, da tudi 
predstavniki zaposlenih v svetu izbirajo kandidata na osnovi strokovnosti in ne politično. 
Apelira na mag. Glažarja, da da v prvo vrsto paciente, predvsem starostnike in kronične 
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bolnike, apelira da strokovne službe zavoda proučijo dodatne možnosti obravnave teh 
pacientov. Meni, da morajo občinski svetniki podpreti odločitev Sveta zavoda glede podpre 
kandidatu. Pojasni, da ima svet zavoda kasneje možnost izreči nezaupnico oz. odpoklic 
direktorja, če se razmere v zavodu v doglednem času ne izboljšajo.  
Mag. Glažar glede kroničnih bolnikov odgovarja, da je zanje poskrbljeno v referenčnih 
ambulantah. 
Ivan Rupnik pogreša povabilo direktorja ZDI občanom, ki so si osebnega zdravnika poiskali 
izven občine, da se čez leto ali dve, ko bo na razpolago več zdravnikov v Idriji, vrnejo. Mag. 
Glažar odgovarja, da je že večkrat povedal, da se bodo lahko občani, še pred iztekom enega 
leta ponovno opredelili za zdravnika v ZDI, če bo le ta na voljo.  
Simon Permozer sprva kandidata ni nameraval podpreti, po pogovoru z nekaterimi 
zaposlenimi v ZDI si je premislil. Meni, da bi z zavrnitvijo soglasja kandidatu za direktorja, 
iskali vršilca dolžnosti med zaposlenimi zdravniki, kar bi dodatno ohromilo delo v 
zdravstvenem domu in negativno vplivalo na zadovoljstvo zaposlenih. Omeni 
nekompetenčnost ostalih dveh kandidatov, kar negira Neja Poljanec. Svetnica izpostavi 
način zbiranja podpisov podpore in da o tem niso bili seznanjeni vsi zaposleni. Glede 
negativnega poslovanja zavoda meni, da se le ta ne sme vleči v nedogled in ne sme 
predstavljati dodatnega bremena Občini in občanom. Župan prosi mag. Glažarja, da 
ponovno obrazloži vzroke za primanjkljaj. Direktor pove, da največji primanjkljaj nastaja 
zaradi pomanjkanja zdravnikov za delo v NMP. Kadrovsko težavo namreč rešujejo z naduri 
zdravnikov, ki delo v NMP-ju opravljajo poleg svojega rednega dela, plačilo nadur pa 
pokriva zdravstveni dom iz lastnih sredstev. Drugi večji strošek predstavljajo stroški dela 
zunanjih sodelavcev – ponujeno plačilo mora biti konkurenčno ponudbam drugih zavodov. 
K izgubi poslovanja je pripomogla tudi vlada z ukinitvijo dodatnega zdravstvenega 
zavarovanje in s tem povezanim znižanjem cen sanitetnih in nenujnih prevozov, katere 
dodatno podraži oddaljenost Idrije od večjih zdravstvenih centrov ter prevozi od 
zdravstvenega doma do pacienta in nazaj, kar zdravstvena zavarovalnica ne pokriva. Na 
plečih ZDI so tudi plače specializantov. Strinja se, da se izguba ne sme ponavljati iz leta v 
leto, da je ZDI k sreči likviden in da je njegov cilj poslovati s pozitivno ničlo.  
Metod Habe svoj glas podpore obrazloži z mnenjem, da sedanje vodstvo ZDI ni krivo za 
pomanjkanje zdravnikov.  
Erik Logar je že na prejšnji seji pozval predstavnike parlamentarnih strank, da aktivirajo 
svoje veze v Ljubljani, sedaj sprašuje ali so to možnost izkoristili.  
Franc Medic zaupa v sposobnost in strokovnost Sveta zavoda ZDI, zato bo podprl 
kandidaturo mag. Glažarja. Verjame v njegovo strokovnost in izkušenost ter verjame v 
podpise podpore več kot sto zaposlenih. O primernosti ostalih dveh kandidatov pa da se 
da marsikaj izbrskati na svetovnem spletu. Zanika očitek, da se na Odboru za finance ni 
govorilo o izgubah ZDI, kar priča tudi zapisnik odbora.  
Lovrenc Habe vpraša ali se med 2337 oseb brez izbranega zdravnika šteje tudi pokojne 
osebe. Tomaž Glažar pojasnjuje, da je to v domeni ZZZSja, ki po uradni dolžnosti usklajuje 
evidence.  
Davorin Lampe pove, da je Idrija med vsemi 212 občinami znotraj tistih tridesetih, ki 
potrebujejo dodatne ambulante za zagotavljanje primarne zdravstvene dejavnosti, zato bo   
glasoval proti. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji  
SKLEP: Občina Idrija kot ustanoviteljica Zdravstvenega doma Idrija v skladu z 8. členom 
Odloka o ustanovitvi Zdravstvenega doma Idrija (Uradni list RS, št. 45/98, 87/01 in 126/08) 
in 22. členom Statuta Zdravstvenega doma Idrija podaja soglasje k sklepu sveta zavoda ZD 
Idrija, ki ga je sprejel na 3. redni seji 10. 12. 2024, da imenuje mag. Tomaža Glažarja, Jamnik 
46, 1360 Vrhnika, za direktorja Zdravstvenega doma Idrija za mandatno obdobje 4 let. 
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GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 19 
ZA: 13 
PROTI: 6 
 

Sklep je bil sprejet. 
 
Naknadno se je k besedi priglasil Davorin Lampe, ki je kljub opozorilu župana, da je 
razprava končana, nadaljeval s predlogom sklepa, da direktor ZDI terminsko poroča svetu 
o svojem delu. Ugotovljeno je bilo, da je takšen predlog Občinski svet že sprejel na eni 
izmed predhodnih sej in da je zapisnik zavezujoč. 
 

3. SKLEP O DOLOČITVI PLAČE IN DODATKA ZA DELOVNO DOBO ŽUPANA OBČINE IDRIJA 

 

Stališče Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja glede plače in dodatka za 
delovno dobo je podal Bojan Režun, obrazložitev pa direktor občinske uprave Gregor 
Prezelj. 
 

Župan pozove k razpravi. Logar ugotavlja, da gre za formalni postopek potrjevanja višine 

plače. Režun pojasni zakonska določila, ki narekujejo prevedbo plačnih razredov javnim 

uslužbencem in funkcionarjem ter predviden sistem postopnega izplačevanja.  

Župan je dal na glasovanje naslednji  
SKLEP: Sprejme se Sklep  o določitvi plače in dodatka za delovno dobo župana Občine Idrija 
v predlaganem besedilu. 
 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 19 

ZA: 19 
PROTI: 0  
 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 

Ad 4 - Seznanitev s Poslovnim načrtom Javnega podjetja Komunala Idrija d.o.o. za leto 
2025 

 
 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Poslovni načrt je predstavila 
direktorica Komunale Brigita Šen Kreže. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Logarja zanima osebno mnenje direktorice glede 
kavcijskega zbiranja plastike. Direktorica odgovarja, da ne podpira spremembe že 
uveljavljenih sistemov ločevanja, ki utegnejo občane zmesti kaj sodi med embalažo in kaj 
med kavcijske plastenke, sprašuje se ali si kot družba res želimo, da mora nekdo za 
preživetje zbirati plastenke. Logar dodaja, da bi s tem lahko zmanjšali obremenjenost 
ekoloških odtokov. Sam je zagovornik kavcijskega sistema in želi da Komunala  razmišlja v 
tej smeri. Direktorica pripomni, da imamo zelo dobro pitno vodo, ki priteče iz vodovoda, 
da jo ni potrebno kupovati v plastenkah in ustvarjati odpadkov. 
Marija Bizjak Pavšič prosi, da se svetnikom posreduje powerpoint predstavitev poslovnega 
načrta Komunale. 
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Kovač Jerebovo zanima kako bo izgledal šotor, s katerim namerava Komunala pokriti 
parkirišče za svoja službena vozila. Ker bo šotor postavljen znotraj UNESCOvega mestnega 
jedra, naj se za mnenje zaprosi tudi lokalne arhitekte. Župan pojasni, da so le ti vključeni v 
projekt, da se za parkirišče aktivno išče druga lokacija in opozarja na škodo, ki se v tem 
času ustvarja na komunalnih vozilih.  
Kovač Jerebova sprašuje ali je bil za odvoz lesnih odpadkov izveden javni razpis oziroma če 
je Komunala k razpisu pritegnila več ponudnikov s katerimi se je pogajala za cene. 
Direktorica pojasni, da je bil izveden javni razpis, da pa so storitve v naši občini dražje zaradi 
oddaljenosti zbirnih centrov oz. prevozov do njih. Župan dodaja, da Občina išče lokacijo za 
trajno deponijo čistih gradbenih odpadkov.  
Svetnico zanima ali obstajajo evropski razpisi glede izgube vode, na karete bi se lahko 
prijavila Komunala. Direktorica pojasni, da so izgube vode v zadnjih letih že zmanjšali na 
28,2%, župan doda, da so za sanacijo vodovoda v Godoviču, kjer so izgube trenutno 
najvišje, zagotovljena sredstva. 
Lovrenca Habeta zanimajo ekološki otoki, kje in kdaj bo kateri zgrajen. Direktorica in župan 
odgovarjata, da so v proračunu zagotovljena sredstva, gradilo se jih bo po prioriteti, 
odvisno od urejene stavbne pravice oziroma lastništva parcele. Število otokov bo odvisno 
od stroškov povezanih s postavitvijo posameznega otoka.  
Šinkovca zanima ali Komunala ve kaj delajo v Cerknem drugače, da imajo manj nekoristnih 
odpadkov na prebivalca in boljši delež ločenih odpadkov. Po vedenju direktorice imajo 
manj industrije in nimajo doma upokojencev, ki ustvarja veliko mešanih odpadkov.  
Bizjak Pavšičeva sprašuje ali se Komunala drži urnika odvoza odpadkov, saj opaža, da so 
zabojniki za embalažo v Krnicah še tri dni po predvidenem odvozu polni. Zanima jo zakaj 
na zabojnikih ni nalepke, da se embalaža stiska. Direktorica odgovarja, da se včasih smeti 
ne odpeljejo zaradi vremenskih razmer in da lahko svetnica drugič kontaktira njo. Župan 
meni, da nalepke z navodili niso več potrebne. 
Tito Stanek Zidarič zanima več o projektu »Za ponucat«. Direktorica pojasni, da je 
zamišljeno kot center ponovne uporabe ali celo predelave odrabljenih odpadkov. Župan 
doda, da bo Občina dala prostor, ne bo pa obračunavala polne najemnine - del stroškov 
bodo pokrili občani na položnicah. Svetnica pripomni, da je izziv stabilen vir financiranja.  
Gregor Rupnik se naveže na Kovač Jerebovo, ki je že omenila UNESCOvo dediščino in 
neprimernost postavitve šotora tako v mestnem jedru kot tudi nekje na podeželju. Spomni 
na možnost preselitev celotne Komunale v Ljubevču oz. postavitvi vsaj ustrezno 
opremljenega objekta namenjenega parkiranju vozil. Direktorica pove, da so v sodelovanju 
s projektanti že iskali druge rešitve. Župan dodaja, da po predpisanih standardih, ki veljajo 
za zbirne centre, širitev v Ljubevč ni možna. Za preselitev celotne Komunale sicer obstaja 
nova lokacija, ni pa sredstev. Rupnik nadaljuje, da naj se Komunalo preseli izven mesta, z 
omenjeno začasno postavitvijo šotora, ki bi se kasneje lahko prodal pa se ne strinja. Meni, 
da naj se z izgradnjo parkirišča počaka dokler se ne najde ustrezen prostor. Župan pove, da 
so se peljale aktivnost v tej smeri, da so našli dve lokaciji, s prvo v bližini Ljubevča se ne 
strinjajo lastniki, za drugo lokacijo med Idrijo in Spodnjo Idrijo, trenutno ni sredstev.  
Režun nadaljuje razpravo z dvomom, da bo ZVKD dal soglasje za postavitev šotora v centru 
mesta, saj bi s tem kršil pravila UNESCa. Izrazi skrb, da bo začasna postavitev šotora ostala 
trajna, kot v primeru postavitve solnice pred UNESCOv objekt. Podpira Rupnikov  predlog, 
da se Komunalo preseli v Ljubevč. Zanima ga koliko je v Ljubevču zelenega odreza in lesnih 
odpadkov, koliko prostora zavzemajo ti odpadki napram prostoru za parkirišče. Direktorico 
sprašuje ali bi lahko Komunala sama predelovala bio odpadke namesto da drago plačuje 
njihov odvoz, in če imajo s tem povezano vizijo in plane. Direktorica pojasni, da za 
predelavo bio odpadkov ni vzpostavljene potrebne infrastrukture. Svetnik predlaga odvoz 
zelenega odreza na sanirano deponijo v Dolah. Župan in direktorica pojasnita, da se zeleni 
odrez, zaradi invazivnosti rastlinskih vrst, ne sme prosto odlagati v naravo. Tudi na zaprte 
deponije je prepovedano odlaganje vsakršnih odpadkov. Režun meni, da je potrebno iskati 
rešitve, ne le zatrjevati da se ne da - direktorica se bo ponovno pozanimala ali je na zaprtih 
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deponijah mogoče izvajati dodatno dejavnost. Svetnik opozori še na nujnost zagotovitve 
deponije gradbenih odpadkov in za Idrijo nevarnih, specifično obremenjenih odpadkov.  
Režuna zanima možnost postavitve intimne razsvetljave ob poteh na idrijsko pokopališče 
in kako namerava Komunala predvajati predstavitveni film o zbiranju odpadkov. Meni, da 
je z leti vse več mešanih odpadkov, tudi na račun napačno odvrženih plastenk, in da bi bilo 
osveščanje občanov učinkoviteje preko radia kot predvidenega Facebooka. Svetnik ne 
podpira postavitve šotora in garaže v sredino mesta, predlaga, da se postavi v Ljubevču. 
Direktorica pojasni, da vso površino v Ljubevču potrebujejo za zbiranje odpadkov, ki jih je 
vedno več tudi zato, ker jih pogodbeniki ne odvažajo pravočasno. Župan opozori na višje 
zneske položnic v primeru selitve Komunale npr. v Godovič zaradi dodatnih stroškov 
prevoza smeti in zaposlenih.  
Logarja zanima kaj spada pod zeleni odrez in kolikšen delež le-ta predstavlja znotraj 
bioloških odpadkov, saj tudi v naravi vidimo podrta drevesa. Župan pojasnjuje, da so 
drevesa avtohtone rastline, v zelenem odrezu pa so lahko invazivne rastline. 
Režuna zanima kje in kdaj bodo postavljeni ekološki otoki. Občina naj skupaj s Komunalo 
pripravi odgovor. 
 
Župan zaključi razpravo, sledi 15 minutni odmor. 
 
 

Ad 5 - Elaborati in cene gospodarskih javnih služb  
 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. S predstavitvijo vsebine 
nadaljuje direktorica Komunale Brigita Šen Kreže.  
 
Stališče Odbora za gospodarske javne službe je podal predsednik Ivan Rupnik. 
Stališče Odbora za finance in proračun je podal predsednik Franci Medic. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi.  
Kovač Jerebovo zanima ali pri izračunu donosa Komunala vedno vzame največji 5% donos 
in zakaj ne manjšega, čeprav ga bi lahko. Direktorica odgovarja, da vedno vzamejo najvišji 
5% donos na vrednost osnovnih sredstev, kar na letni ravni predstavlja cca. 63 tisoč evrov. 
Bizjak Pavšičeva ima pripombo na predlagane sklepe in v njih določene cene brez DDV. 
Sprašuje ali je obvezno, da se vsaka podražitev prevali na uporabnike. Direktorica odgovori, 
da se tako presežki kot primanjkljaji prevalijo na uporabnike. Župan komentira, da je 
Občina Idrija zelo solidarna občina glede na ostale slovenske občine in da občinskega 
proračuna ne želi dodatno obremenjevati s subvencioniranjem. Na pripombo svetnice, da 
je imela v enem mesecu na položnici 6 -7 kg odpadkov več kot mesec prej, kljub temu, da 
jih ni ustvarila, direktorica pojasnjuje, da se količina vseh ustvarjenih odpadkov deli na vse 
prebivalce. Odvisno od mesečnega števila odvozov, kosovnih odvozov ter cen prevzema in 
odvozov posameznih odpadkov. Župan dodaja, da je predlagana 2,2% podražitev  blizu 
lanskoletne inflacije, da nam Komunala zagotavlja čisto pitno vodo do skoraj vsakega 
doma, da fekalije tečejo v čistilno napravo in nismo zasuti s smetmi. Bizjak Pavšičeva meni, 
da ni logike v tem, ko se kvaliteta storitev niža cena pa raste. 
Medic vpraša direktorico ali je bila opravljena kakšna analiza zadovoljstva uporabnikov. 
Šen Krežetova pove, da so z analizo ankete ugotovili, da si uporabniki najbolj želijo višjega 
nivoja storitev povezanih z ekološkimi otoki. Medic Komunali predlaga kampanjo 
osveščanja uporabnikov, da v čim večjem številu preidejo na e-račune in s tem prihranijo 
do 18 tisoč letno kar bi se poznalo tudi na položnicah.  
Šinkovec se naveže na Bizjak Pavšičevo in omenjeno skupno količino vseh odpadkov. Le ta 
bi se morala razdeliti bolj transparentno in pošteno med gospodinjstvi in poslovnimi 
subjekti, za katere se niti ne ve ali plačujejo dovolj visoke pristojbine. Zanima ga, če je 
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število obračunanih oseb enako številu  prijavljenih in usklajenost v evidencah. V zadnjih 
letih v naravi opaža vse več odvrženih smeti zato sprašuje o možnih vzrokih: se je spremenil 
obseg prometa, se je spremenila struktura prebivalcev, so premehki vzgojni ukrepi ali 
prenizka ozaveščenost ljudi. V odgovoru se je Šen Krežetova osredotočila na poziv pravnim 
osebam, da se opredelijo o količini ustvarjenih odpadkov in s tem povezanim plačilom. Ker 
so pravne osebe po večini odgovorile, da ne proizvajajo odpadkov, namerava Komunala 
aktivno pristopiti k reševanju tega problema - tudi z odlokom.  
Lampe meni, da bi na tej točki morali biti Komunala in Obrtna zbornica sogovornici, Obrtno 
zbornico bi morali vključiti tudi k pripravi odloka. Meni, da bi morala Komunala več vlagati 
v osveščanje ljudi o ločevanju odpadkov, njihovi ponovni uporabi in tako naprej. 
Direktorica Komunale pove, da Zbornica komunalnega gospodarstva na to temo pripravlja 
nacionalno strategijo ozaveščanja. 
Kovač Jerebova sprašuje ali je možnost, da bi se komunalna podjetja različnih občin 
medsebojno poenotila in podjetnikom zaračunavala enake zneske po posameznih 
postavkah. Direktorica pojasni, da je pri sestavi računa potrebno upoštevati metodologijo 
oblikovanja cen določene v uredbi, se bo pa pozanimala zakaj prihaja do razlik. 
 
Župan je dal na glasovanje dva sklepa: 
SKLEP: Sprejme se Sklep o cenah gospodarskih javnih služb varstva okolja na območju 
Občine Idrija v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 19 

ZA: 15 
PROTI: 3 

 
in 
SKLEP: Sprejme se Sklep o ceni 24 urne dežurne pogrebne službe v predlaganem besedilu.  
 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 19 

ZA: 16 
PROTI:  0 

 
Sklep je bil sprejet. 
 

Ad 6 - Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o odvajanju in čiščenju komunalne 
in padavinske odpadne vode v Občini Idrija 

  
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. S predstavitvijo vsebine 
nadaljuje direktorica Komunale Brigita Šen Kreže. 
 
Stališče Odbora za gospodarske javne službe je podal predsednik Ivan Rupnik. 
Stališče Statutarno-pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič.   
 
Ker ni razprave, župan da na glasovanje naslednji  
SKLEP: Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o odvajanju in čiščenju 
komunalne in padavinske odpadne vode v Občini Idrija v predlaganem besedilu, 
upoštevaje pripombo Statutarno – pravne komisije. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 19 

ZA: 15 
PROTI: 0 
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Sklep je bil sprejet. 

 
 
 

Ad 7 - Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Tarifnega pravilnika za obračun 
odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode v Občini Idrija 

 
Gradivo za obravnavo obeh točk so svetniki prejeli s sklicem seje.  Obrazložitev poda 
direktorica Komunale Brigita Šen Kreže. 
 
Stališči Statutarno-pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
Stališči Odbora za gospodarske javne službe je podal predsednik Ivan Rupnik. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. 

 
Župan je dal na glasovanje naslednji  
SKLEP: Sprejme se Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Tarifnega pravilnika za obračun 
odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode v Občini Idrija v 
predlaganem besedilu. 
 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 19 

ZA: 16 
PROTI: 0 
 

Sklep je bil sprejet. 
 
 

Ad 8 - Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Tehničnega pravilnika o javnem 
vodovodu v Občini Idrija – prva obravnava 

 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Na poziv občine je 
Komunala pripravila spremembo in dopolnitve pravilnika, tudi te je predstavila 
direktorica Komunale Brigita Šen Kreže, župan poda dodatno obrazložitev. 
 
Stališči Statutarno-pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
Stališči Odbora za gospodarske javne službe je podal predsednik Ivan Rupnik. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji  
SKLEP: Sprejme se Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Tehničnega pravilnika o javnem 
vodovodu v Občini Idrija v predlaganem besedilu. 
 
 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 19 

ZA: 19 
PROTI: 0 
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Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Ad 9 - Pravilnik o dodeljevanju pomoči za razvoj podjetništva in gospodarstva v Občini 

Idrija – prva obravnava 
 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 
poročevalko Sanjo Mario Pellis.  
 
Stališče Statutarno-pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič.  
Občinskemu svetu predlagajo, da se opravi prva obravnava, do druge pa naj se naj se 
upošteva pripombe komisije.  
Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podal predsednik Robert Šinkovec.  Občinskemu 
svetu predlagajo, da se opravi prva obravnava, do druge pa naj se upošteva pripombe 
komisije.  
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Franc Medic predlaga, da se k 8. točki dnevnega reda 
doda, da gre za prvo obravnavo.  
 
Župan je dal na glasovanje naslednji  
SKLEP: Opravi se prva obravnava Pravilnika o dodeljevanju pomoči za razvoj podjetništva 
in gospodarstva v Občini Idrija. Do druge obravnave se upošteva pripombe delovnih teles 
in v razpravi podane pripombe. 
 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 19 

ZA: 19 
PROTI: 0  

 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

 
Ad 10 - Letni program za mlade v Občini Idrija za leto 2025 

 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 
poročevalko Majo Majnik, vodjo oddelka za urejanje prostora in varstvo okolja. 
 
Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala Dorica Gnjezda.  
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljal je Lampe, ki bi rad pojasnilo o  financiranju 
prireditve Zveze prijateljev mladine Veseli december, razume da se le ta sofinancira iz 
proračunske postavke Perkmandlc, kar pomeni, da je tej prireditvi namenjenih še dodatnih 
sedem tisoč evrov. Župan pojasni, da se prireditev ne odvija zgolj na enem prireditvenem 
prostoru v mestu Idrija, temveč po vseh vaseh občine. V nadaljevanju svetnika zanima ali 
je še kakšen finančni vir povezan z Veselim decembrom in ali so sredstva namenjena tudi 
drugim akterjem npr.  mladinskemu centru? Po pojasnilu župana so sredstva – 20.000 EUR 
namenjena še silvestrovanju.  
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 
SKLEP: Sprejme se Letni program za mlade v Občini Idrija za leto 2025 v predlaganem 
besedilu. 
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GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 19 
ZA: 19 
PROTI: 0  

 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
Ad 11 - Letni program športa v Občini Idrija za leto 2025 

 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 
poročevalko Lenko Grošelj, višjo svetovalko na Oddelku za okolje in prostor.  
 
Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala Dorica Gnjezda.  
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravo pričenja Neja Poljanec, zanima jo kaj točno 
predstavlja proračunska postavka Kakovost in šport; in ali sem spada tudi košarka. 
Grošeljeva pojasni, da sem spadajo programi priprav in tekmovanj športnikov in športnih 
ekip v članskih starostnih kategorijah, ki ne izpolnjujejo pogojev pridobitve statusa 
vrhunskega športnika, tekmujejo pa v sistemih nacionalnih panožnih športnih zvez za 
naslov državnega prvaka in na mednarodnih tekmovanjih. Svetnica nadaljuje z vprašanjem 
ali se ve kdaj bo razpis za nogometni stadion? Župan in Grošljeva pojasnita, da bo razpis 
Fundacije za šport odprt od 7.2.2025 dalje - z omejenimi sredstvi. Svetnica posreduje še 
poziv Športne zveze Idrija, da se na nogometnem stadionu čim hitreje uredita travnata 
površina in razsvetljava. Župan se problematike stadiona zaveda in svetnike seznani, da je 
pridobivanje gradbenega dovoljenja na Upravni enoti sicer v zaključni fazi, se pa časovno 
podaljšuje zaradi upravno administrativnih postopkov Upravne enote Idrija.  
Medica zanima ali to pomeni, da je dokumentacija končana, če se čaka le še na gradbeno 
dovoljenje in ali omenjena dokumentacija zadostuje za prijavo na morebitni mednarodni 
razpis. Župan pove, da za prijavo na razpis ne zadostuje zgolj pripravljena dokumentacija, 
potrebno je pridobiti gradbeno dovoljenje za kar je bila že pred dvema mesecema podana 
vloga na pristojno upravno enoto. Na dodatno vprašanje svetnika, koliko časa potrebuje 
Upravna enota da naredi svoje delo in izda gradbeno dovoljenje župan poda pojasnilo o 
poteku upravnega postopka za pridobitev gradbenega dovoljenja in svetnike dodatno 
seznani z možnostjo pridobitve finančnih sredstev preko državnega razpisa za športno 
infrastrukturo. 
Logar je postavil dve vprašanji: »Pri tabornikih – v gradivu je zapisano, da se bodo taborniki 
predvidoma prijavili na razpis za mladino. Ali je to dogovorjeno z njimi?« Grošljeva je 
pojasnila, da se bomo dogovorili, župan je dodal, da vejo. Svetnik je v nadaljevanju 
izpostavil vprašanje sofinanciranja prireditve Športnik leta občine Idrija in predlagal, da 
Občina v bodoče za ta namen v proračunu nameni nekaj dodatnih sredstev.   
Lampe razpravo nadaljuje s primerjavo cca. milijona in pol,  ki se ga bo vložilo v stadion, ki 
ga trenutno uporabljajo le nogometaši in sredstva, ki se namenjajo za vzdrževanje modre 
dvorane, na drugi strani pa višino sredstev namenjeni rekreativnemu športu predšolskih 
otrok (npr. Plesni klub Idrija) in starostnikov. Le ti za svojo dejavnost kljub številčnosti in 
pomenu netekmovalne rekreacije prejmejo zgolj nekaj evrov letno, natančneje nekje med 
78 in 300. Upravičenost prejemka pa morajo dokazovati še z obsežnim poročilom. Glede 
poročila Grošljeva odgovarja, da tem društvom ni potrebo oddajati obsežnih letnih poročil, 
upravičiti morajo le porabo dodeljenih sredstev, kar lahko dokažejo že z izkazanimi računi. 
V nadaljevanju Grošljeva in župan pojasnita, da tem društvom Občina pokriva še odobrene 
ure za vadbo v občinskih objektih oz. prostorih. Svetnik svojo razpravo zaključi, da je znesek 
namenjen športno rekreacijski dejavnosti predšolskih otrok in starostnikov sramotno 
nizek.  
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Kovač Jerebovo zanima kaj po vsebini obsega proračunska postavka šport starejših in v njej 
razpoložljivih dva tisoč evrov. Grošljeva pojasni, da so ta sredstva namenjena vadbi 
starejših od 65 let znotraj cele občine. Svetnico zanima še ali Občina meni, da ta sredstva 
zadostujejo glede na to da smo dolgoživa družba, število vadečih je vedno večje in potrebe 
so višje. Poročevalka odgovarja, da je v letošnjem letu proračunska postavka dvignjena za 
tisoč, so pa prijaviteljem na razpis na razpolago tudi brezplačne ure koriščenja športnih 
objektov. Ker za tovrstno vadbo skupine vadečih nimajo usposobljenih trenerjev, sredstva 
zanje ne morejo prejeti. Svetnica poudari, da je za starostnike pomembno, da se čim več 
rekreirajo, da nekje preživljajo svoj prosti čas, že tako so bolj zapostavljena skupina. 
Tito Stanek Zidarič zanima ali se sredstva namenjena šolskim tekmovanjem enakomerno 
porazdeli ali se morajo šole prijaviti na razpis. Grošelj pojasni, da morajo tudi šole 
kandidirati za razpisna sredstva. 
 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji  
SKLEP: Sprejme se Letni program športa v Občini Idrija za leto 2025 v predlaganem 
besedilu. 
 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 19 

ZA: 17 
PROTI: 0 

 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

Ad 12 - Sklep o spremembi Sklepa o višini grobnin in ceni uporabe mrliške vežice za 
pokopališča Črni Vrh,  Gore, Ledine, Vojsko in Zavratec 

 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Direktor Občinske uprave 
Gregor Prezelj je na kratko pojasnil, da se s tem sklepom odpravlja pomotoma napačno 
zapisano ceno o višini grobnin in ceni uporabe mrliške vežice za pokopališče Črni Vrh, Gore, 
Ledine, Vojsko in Zavratec sprejetih na 17. seji Občinskega sveta Idrija. 
 
Stališče Statutarno-pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
Stališče Odbora za gospodarske javne službe je podal predsednik Ivan Rupnik. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji  
SKLEP: Sprejme se Sklep o spremembi Sklepa o višini grobnin in ceni uporabe mrliške vežice 
za pokopališča Črni Vrh, Gore, Ledine, Vojsko in Zavratec v predlaganem besedilu. 
 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 19 

ZA: 19 
PROTI: 0 

 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
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Ad 13 - Premoženjsko – pravne zadeve 
 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 
poročevalca Gregorja Prezlja, direktorja Občinske uprave Idrija, da obrazloži predlagano 
dopolnitev Načrta pridobivanja nepremičnega premoženja Občine Idrija za leto 2025. 
Direktor pojasni, da se je na trgu nepremičnin nepredvideno pojavilo manjše stanovanje 
na naslovi Mestni trg 17, Idrija, v izmeri cca.30 m². Po nakupu ga namerava Občina oddajati 
v najem. 
 
Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal predsednik Erik Logar. 
Stališče Odbora za finance in proračun je podal predsednik Franci Medic. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi.  
 
Kovač Jerebova opozori na možnost tipkarske napake v posredovanem predlogu sklepa. 
Direktor Občinske uprave pojasni, da ne gre za napako, temveč se zapisana vrednost 
nanaša na razpoložljivo višino predvidenih sredstev, ki pa je variabilna.   
Lampe sprašuje ali se je pred odločitvijo o nakupu upošteval sklep Odbora za družbene 
dejavnosti, da se pri nakupu nepremičnin upošteva energetska izkaznica. Župan pove, da 
je bila dana prednost ugodnemu nakupu pred energetsko zadovoljujočo gradnjo. Svetnik 
pojasni, da je bil namera vprašanja spoštovanje protokola.   
 
Župan je dal na glasovanje naslednji  
SKLEP: Sprejme se Spremembe in dopolnitve Načrta ravnanja z nepremičnim 
premoženjem Občine Idrija za leto 2025 v predlaganem besedilu. 
 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 20 

ZA: 18 
PROTI: 0  

 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
 
VIP: Vprašanja in pobude svetnikov ter informacije svetnikom 

 

V gradivu je bila posredovana ažurirana tabela VIP. Župan uvodoma prisotne povabi na 

bližajoči kulturni prireditvi v soorganizaciji Občine Idrija: Poklon idrijski knjigi in Športnik 

leta občine Idrija 2024. 

1. Bojan Režun prosi za novejšo ažurno verzijo za nogometni stadion in investicijski 

program ter informacijo o poteku projekta Divja bajta, lahko tudi v obliki pisnega poročila. 

Skupaj s svetniško skupino poda še pobudo, da bi za ureditev Lajšta poiskali koncesionarja, 

ki bi si z vlaganjem lastnih sredstev zagotovil dolgoročni najem. Po poteku npr. desetih let 

bi upravljanje prešlo nazaj na Občino Idrija. Župan pojasnjuje, da se za ta namen že 

projektira lesen objekt, primeren za gradnjo v krajinskem parku, za kar so sredstva v višini 

150.000 že zagotovljena. Dodaja, da lahko Občina kljub temu pripravi poizvedbo po 

morebitnem koncesionarju, nikakor pa ne podpira javno zasebnega partnerstva. Svetnik 

sklene debato, da koncesija ni nujno javno zasebno partnerstvo, lahko je zasebno 

partnerstvo v okviru postavljenih pogojev. Nadaljuje, da podani predlog lahko razbremeni 
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proračun in da bi lahko novi koncesionar upravljal tudi s kopališčem in izvajal druge naloge 

povezane s čiščenjem in parkiranjem oziroma v skladu s pogodbo in pogoji, ki bi jih določile 

strokovne službe Občine. 

Robert Šinkovec pove, da je na 15. seji Občinskega sveta zastavil deset vprašanj, štiri od 

tega so bila rešena. Ponovno prosi, da se spomni direkcijo za ceste na odgovor v zvezi s 

poškodbo mostu v Spodnji Idriji, opozori, da obljubljena sanacija ceste Spodnja Idrija - 

Dolenja Trebuša na dveh točkah ni bila izvedena do postavljenega roka t.j. konec leta 2024.  

Župan odgovarja, da je že podpisana  pogodba o sofinanciranju investicije v Kanomlji. V 

nadaljevanju svetnik zastavi novo vprašanje povezano s problematiko divjadi oz. 

upravljanjem z divjadjo, katerih številčnost narašča in s tem tudi škoda, ki jo povzročajo. 

Predlaga, da se na temo te problematike Občina obrne na pristojne državne institucije. 

Natalija Kovač Jereb je izpostavila problem dveh stanovanjskih hiš. V eno je vdrla 

hudourniška voda iz odtočnega kanala verjetno zaradi neočiščenih odtočnih in 

hudourniških kanalov, v drugo hišo pa že 15 let zamaka zaradi posedanja podpornega zidu. 

Prva se nahaja v Ul. Nikolaja Pirnata druga v Tomšičevi. Več o tem bo podala pisno.  

Svetnica pohvali hitro intervencijo Komunale po vdoru vode v hišo v Ul. Nikolaja Pirnata in 

zastavi tisto vprašanje, ki se ga je namenila zastaviti vedno, in sicer, koliko smo v stiku z 

Ministrstvom za solidarno prihodnost za stanovanja. Odgovarja Franc Medic, da je 

ministrstvu v zvezi s tem postavil  poslansko vprašanje, odgovora še ni prejel. Ob tej priliki 

župan svetnike seznani z namero, da se bo na pobudo Ministrstva za solidarno prihodnost 

v Idriji organiziral regijski posvet. Zadnje vprašanje svetnice se nanaša na dvigalo, ki bo 

omogočalo dostop gibalno oviranim osebam do knjižnice. Župan odgovarja, da so priprave 

v teku.  

V sredo, 26.2.2025 je svetnica posredovala elektronski dopis z VIP vprašanji in pobudo:  

»1.Poročilo o razlitju hudourniškega potoka Datum dogodka: 28. januar 2025 Opis 

dogodka: V jašek pri hiši na Ulici 1. maja 8 priteka voda iz hudourniškega potoka po 

kanaletah iz dveh smeri. Zaradi močnega deževja in neočiščenega jaška, ki se ni mogel 

učinkovito odvajati, je prišlo do zamašitve z listjem in vejami. 

Jašek, dimenzij 1 m × 1 m in globine 3 m, vodi v kineto približnih dimenzij 1 m × 1 m, ki 
poteka do mesta Idrije. Zaradi zamašitve le tega, je prišlo do močnega razlitja vode po 
dvorišču hiše. Od tam je voda nekontrolirano odtekala po strmini griča na zadnje dvorišče 
spodnje sosednje hiše (Nikolaja Pirnata) in nato naprej po ulici, pri čemer je povzročila 
dodatno erozijo ter morebitno škodo na okoliških površinah. 
 
Dodajam, da se je Komunala Idrija hitro odzvala. Prosimo pa, da se pregledajo vse pregrade 
in jaški, ker niso bili že desetletja očiščeni.  
Čistimo jih po svojih najboljših možnostih tudi stanovalci. Po pregledu prosim za odgovor 
na VIP in predloge sanacije. Prav tako ponovno opozarjam na drevesa, ki visijo na cesto pri 
na cesti Pot Sv. Antona.  
Najdražje so stvari, ko nekdo začne s tožbami zaradi neukrepanja, lahko celo zavarovalnice 
(v primeru škode na individualnih parcelah in stanovanjskih hišah). 
 
2. Lansko leto se je obnavljal oporni zid od Puharce do Božičeve hiše in se tu končal. 
Prav tako je potrebno obnoviti oporni zid po celotni trasi ob cesti saj se je stari oporni zid 
popolnoma porušil in zasul kanal za odtok vode.  
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Ob večjih količinah padavin se voda zadržuje v kanalu in na cesti od kjer pronica Pod cesto 
v prostore drvarnice. 
Potrebno bi bilo  urediti vsaj kanal, da ima voda kam odtekati in nam ne dela škode.« 
 

Tita Stanek Zidarič se najprej zahvali za posredovan dokument o programu TechDiversity 

in v nadaljevanju zastavi dve vprašanji. Prvo se nanaša na LAS oz. člane Lokalno akcijske 

skupine, drugo na Kreativni center Kajzer. Na poziv župana odgovor poda Tadej Rupnik, ki 

predstavi članstvo v LASu, predvideno dejavnost v Kajzer centru in komu poleg mladine bo 

center namenjen. 

Davorin Lampe pozdravlja Režunovo idejo glede koncesije v Krajinskem parku Zgornje 

Idrijce. Pove, da podpira idejo izgradnje dvigala za dostop do mestne knjižnice, moti ga le 

njegova umestitev v osredni del podhoda, ker se s tem omejuje funkcionalnost prostora. 

Župan pojasni, da je lokacija dvigala usklajena z ZVKDS in statiko objekta. Svetnik ponovi, 

že na prejšnjih sejah zastavljenih vprašanj glede hiše, ki stoji v bližine cerkve sv. Trojice in 

gladkimi površinami asfaltiranih idrijskih klancev.  Na prvo vprašanje župan odgovarja, da 

potekajo razgovori z enim od lastnikov, glede drugega vprašanja se bo pridobilo ponudbe. 

Lampe je izpostavil še podrto cesto do zgornjih klavž. Župan odgovarja, da obstaja več 

možnih sanacijskih ali pa povsem novih rešitev (temeljenje, most, nova cesta) a so vse 

izjemno drage.   

Lovrenc Habe, v imenu črnovrških društev, sprašuje kdaj je predvidena obnova dvorane, 

župan odgovarja, da poteka usklajevanje s KS Črni Vrh, predvidoma še v letošnjem letu. 

Erik Logar poda pobudo za ponovno postavitev usmerjevalnih tabel za Čekovnik, Vojsko in 

Hleviše v križišču Kosovelove ul. in Ul. Henrika Freyerja. 

Gregor Rupnik sprašuje kako bo po novem z volilnimi enotami, spomnil je na krožišče v 

Godoviču in županu posredovano gradivo. Glede volilnih enot županj pojasnjuje, da je 

gradivo v pripravi, upoštevane bodo nove smernice in sklicana bo javna obravnava. Medic 

poudari, da je časa le do volitev, torej manj kot leto. 

Metod Habe sprašuje kako je z dokumentacijo za izgradnjo čistilne naprave v Črnem Vrhu. 

Gregor Prezelj odgovarja, da je bil dosežen napredek – v kratkem bo sklenjen dogovor o 

medsebojnih razmerjih z lastnikom zemljišča, počaka se še na gradbeno dovoljenje in 

pridobiti finančna sredstva. 

Seja je bila zaključena ob 21. uri in 22 minut. 

 
 
 
Aleksandra Zalatel       Župan 
višja svetovalka za splošne zadeve      Tomaž Vencelj  










